
Styrelsemöte Grön kultur Högsbo 2018-11-27 

 

1. Mötet öppnades 
 

2. Till sekreterare för mötet valdes Britta 
 

3. Till justerare för mötet valdes Kajsa 
 

4. Dagordningen godkändes 
 

5. Kassör Eva-Britt rapporterade om aktuellt läge. Föreningens utgifter stämmer överens med 
årets budget. 

Redovisning av gräsklipparköpet ska skickas till Park och natur eftersom inköpet gjordes med 
pengar ur den pott som finns för varje odlarförening. 

 
6 Medlemsfrågor: Odlare till lediga lotter tillsätts löpande från kölistan. 

Diskussion om vad som gäller om lottinnehavare respektive medodlare och övertag av lott. 
Beslut om att det endast kan vara en lottinnehavare per lott. Eventuella medodlare får ställa 
sig i kö (= bli medlem) för möjlighet att ta över lott när den/de hamnat överst i kön. 

Elisabet ska justera informationen om detta i det utskick som görs till nya 
medlemmar/lottinnehavare. 

7 Årets Eldfest hålls 5/12 kl. 18.00. Uppgifter inför detta: kontakt med kyrkan om eventuellt 
musikinslag, information om planerad aktivitet till hemsidan och i Facebookgruppen, diverse 
inköp. De i styrelsen som kan delta samlas på området 17.30 för att förbereda. 

Nästa år fyller föreningen 10 år. Ska vi fira på något sätt? Funderingar och förslag tas upp på 
kommande möten. 

Nästa styrelsemöte planeras till 7 januari 2019. 

Årsmöte för 2019 planeras till början av mars. Maria J ska kolla med kyrkan vilka datum som 
fungerar. 

8 Maria J har mejlat Börje på Familjebostäder med förfrågan om hjälp att avlägsna 
vippleksakerna som nya fastighetsägaren inte godkänt. Väntar svar. 
Hönsgruppen har ännu inte gett något besked om det förslag för finansiering från föreningen 
som tidigare diskuterats. 
Ann har skrivit till Evelyn på Park och natur med förfrågan om hur vi bäst hanterar problem 
med råttor framöver. Väntar svar. 
 
Mötet avslutades. 

 


